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Protokol  

 Forældrerepræsentanter:  
Jeanette Baagø (Formand), Bjarke Hansen, Kim Tip-
hede Bakholt, , Lotte Neergaard Jacobsen og Bent 
Sortkær Pedersen  
 

Medarbejderrepræsentanter:  

Line Marit Bülow Pedersen, Mikael Andreasen og 

Marianne Bach.  

 

Afbud: Marie Stegger Sørensen, Rikke Dalgaard 

Bach, Tanja Elise Bruun Schouby 

 

 

 

Punkter til dagsorden – Mødet er afviklet online. Referat i kursiv 

 

1. Skolelederstilling (15 min) Orientering ved Områdechef Karina Møller 

 

Karina orienterer om, at hun har konstitueret en ny 

skoleleder, Søren Skalkhøj Petersen fra 1. november, 

således at ledelsesteamet fortsat er fuldt og stillad-

seret.  

Det forventes, at stillingen slås op med henblik på 

start af ny fast skoleleder 1. april 2023.  

Bestyrelsen skal være repræsenteret i ansættelses-

udvalg med to personer. Tids- og procesplan følger. 

Bestyrelsen spørger ind til bevæggrunde for beslut-

ning og proces. 

2. Økonomi (15 min) Orientering om økonomi ved PMA 

Budgetopfølgning pr 31.8 peger i retning af et lidt 

større forbrug end budgetlagt, men det er et 



   

   

          

 

 

 

 

 

 

forklaret merforbrug og billedet er, at det generelt 

ikke er gentagne udgifter.   

3. Evaluering af Fællesskabsuge 

(20 min) 

Drøftelse og evaluering v. MBA 

Kommentarer fra bestyrelsen til evaluering set med 

forældreperspektiv. 

1: Skødstrup Fællesuge i det store hele? 

Succes? 

- Stor begejstring sporet hos børnene 

 

2: Skødstrup Fællesskabstræf 

Succes? 

- Enestående at få lov at se, hvad skolen kan 

og alle de børn. Det er svært som forælder at 

opleve i dagligdagen. 

- Dejligt at mærke livet og syden af de mange 

mennesker 

- Flotte indslag fra mange og dejligt at se 

energi hos alle 

- Supergode emner 

- Synlighed af kulturcrew 

- Stor ros til personalet og dejligt med en tradi-

tion 

-  

Plads til forbedringer? 

- Det vil være bedre, hvis det kan starte lidt se-

nere, så forældre kan nå det. Måske også lidt 

kortere program. 

 

3: Bestyrelsens indslag 

- Tilstedeværelse af bestyrelsesrepræsentan-

ter er ikke interessant den dag. 

- Plakaten er vigtig at få ud ifht synligheden, 

men ellers er det ikke det rette forum at præ-

sentere skolebestyrelsen 

4. Meddelelser og punkter til 

næste møde. 

(10 min) 

 

Orienteringspunkt 

Nyt fra formanden 

Chromebooks  

Orientering om usikkerhed med chromebook og sik-

kerhed. Vi ved endnu ikke mere. 

Kort drøftelse af udgifter i forbindelse reparationer. 

Punktet bør måske drøftes dybere senere. 

 



   

   

          

 

 

 

 

 

 

Besparelser i B&U: 

Vi afventer et endeligt sparekatalog. ”Skole og for-

ældre” har ikke ønsket at bidrage til en beslutnings-

proces om placering af besparelser.  

 

Arrangement v. Skole & Forældre, afd. Aarhus: 

Orientering om arrangement med Svend Brinkmann 

samt indslag fra enkelte skoler om bl.a. udskoling og 

principarbejdet i skolebestyrelserne.  

 

Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 

Tilfredshed i personalegruppen generelt. 

 

Nyt fra skoleledelsen 

- Ifht pressemeddelelse omkring røgsituatio-

nen i fredags foregik det hele roligt og med 

godt medspil fra hele personalet. Forældre-

kommentarer deler også oplevelsen. 

 

- Sygefravær hos personalet ligger stadig højt 

hos vores personale. Der arbejdes forsat 

med at nedjustere fraværet. 

 
- Temperaturen i indemiljøerne er skruet ned 

 
- Det er desværre ikke lykkes at ansætte en 

tysklærer, men vi arbejder på at finde en 

god og langtidsholdbar løsning. 

 

 

Punkter til næste møde  

Trafikale forhold (skal først på novembermødet) 

Arbejdet med mellemformer 

Præsentation af ny skoleleder 

 


